
 
 
Hermed indkaldes til bestyrelsesmøde i Lokalrådet 
 
Tid: Torsdag d. 24. august 2023 kl. 19.00 
Sted:  Hos Arne Emmelevvej 47 Kappendrup 
 
Bestyrelsen:  
Bente Rasmussen, Arne Erlund, Kristian Lajgaard Pedersen, Hans Jørgen Larsen, Conny Pedersen,  
Allan Ewertsen, Lars Jensen 
 
Tilforordnede: 
Suppleanter: Gurli Toft, Dorit Panduro Møller.  
 
Afbud: Conny Pedersen, Bente Frigaard, Gurli Toft   
Indkaldt til punkt 8: Anne Kruuse 
 
Dagsorden:  
 

1. Velkomst. Arne bød velkommen          

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 

4. Økonomi. Der er kommet 5000 kr fra Landdistriktrådet. Saldo ukendt, da Bente havde meldt 

afbud. 

5. Evaluering af Sommerfesten i Kappendrup. Sommerfesten var godt besøgt med 77 tilmeldte. 

Fire-mands orkester, sponsoreret af Kappendrup Bageri, sørgede for god underholdning. Der 

var amerikansk lotteri med virkelig fine og mange gaver, sponsoreret af erhvervsdrivende og 

private i Nordfyns Kommune. Der var et overskud på ca. 5700 kr. Det er aktivitetsudvalget 

der lægger et stort arbejde i sommerfesten. 

6. Evaluering af ”Kappendrups åbning” Et par hyggelige timer med god snak og kaffebord. 

Der var ca. 30 fremmødte. 

7. Kappendrup Torv – forankring af teltet. Der er nu faste forankringspunkter til teltet. Disse er 

betalt af Nordfyns Kommunes pulje til udvikling af landområder. Det gør nu, at teltet er 

stabilt, selv i blæst, og at der ikke skal søges byggetilladelse, når teltet skal rejses. 

8. Fjernvarme i Lunde, Hjadstrup og Kappendrup 

Hvor langt er vi nået og hvad kan vi gøre fremadrettet?. 



Der er godt gang i tilkendegivelserne om at få fjernvarme i området. I Lunde, som står først 

for, er der pt. Ca. 106 tilkendegivelser, svarende til 64 %. 

I Hjadstrup/Kappendrup/Bjerrum er der 68 tilkendegivelser, svarende til ca. 40%. 

Arne kontakter Kommunen ang. Ejere af udlejede ejendomme, så disse også kan 

tilkendegive sig. 

Arne tager kontakt til fjernvarme Fyn med henblik på at afholde Borgermøde i Lunde 

Forsamlingshus. 

Hans Jørgen og Anne Kruuse prøver at kontakte de ejendomme, man ikke har hørt fra. 

Der bliver også opslag på Facebook om hvordan det går med tilkendegivelserne. 

9. Nyt fra Lunde Intet nyt er godt nyt. 

10. Næste møde 23/11 2023 hos Conny 

11.  Evt.  

 
Arne Erlund 
 
 


